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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/23-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-00-23-14 
  Rijeka,  28. 08. 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 5. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
5. sjednica VMO Grbci održana je 28.08.2023. godine (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice VMO Grbci održane 05.07.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
1. Izvještaj o realiziranoj programskoj aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu 
2. Pripreme za realizaciju programskih aktivnosti Križevica 2023. i Ekološka akcija 
3. Realizacija stavki komunalnih prioriteta MO Grbci za 2023. godinu u nadležnosti TD Rijeka 

plus - informacije 
4. Tekuća prometna i komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Vijećnici su se ukratko osvrnuli na uspješno realiziranu programski aktivnost Birajmo najljepšu 
okućnicu. Završna svečanost na kojoj su podijeljene nagrade i priznanja održana je u srijedu, 5. srpnja 
na nogometnom igralištu u blizini zgrade MO. U akciji je sudjelovalo 43 građana a u sklopu završne 
svečanosti pripremljen je i prigodni domjenak za sve sudionike. Završnoj svečanosti su se i ove godine 
priključili studenti iz Međunarodne udruge studenata medicine Hrvatska – CroMSIC Rijeka koji su svim 
zainteresiranim građanima izmjerili tlak i šećer u krvi. U sklopu kulturno-umjetničkog dijela programa 
g. Posarić iz Kazališne grupe Viktora Cara Emina pripremio je i izveo duhoviti monolog „Barba Serafin“ 
iz komedije „Vicencica“ Viktora Cara Emina. Ove godine akciju su popratili i mediji te je tako u Novom 
Listu objavljen kratki članak o ovoj tradicionalnoj i vrlo uspješnoj akciji na Grbcima. Vijeće MO Grbci 
još jednom zahvaljuje i svima iz poslovnog sektora koji su se donacijom nagrada rado uključili u ovu 
hvale vrijednu akciju kojom se svake godine dodatno podiže ekološka osviještenost te razina vizualnog 
uređenja naselja te uređenja okućnica na Grbcima. U akciji su sudjelovali: Adria Oil – benzinska crpka 
u Dražičkoj ulici, Frizerski salon NOVA, Frizerski salon Kristijan, Frizerski salon Melody, Studio za 
nokte Tamara, Kozmetički studio Flamingo, Promo-ri d.o.o., Tiskara Aktuel, Konoba Ugor, Udruga 
Žene Grbaca, Pizzeria Ex i OPG Rasadnik Rujevica.  
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvještaj o realiziranoj programskoj aktivnosti – 
Birajmo najljepšu okućnicu. 
 
AD 2 
 
Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike s pripremama za realizaciju (suorganizaciju) programa 
Križevice na Srdočima. Blagdan Uzvišenja Svetog Križa obilježit će se u četvrtak, 14. rujna dok će se 
u subotu i nedjelju, 16. i 17. rujna Križevica (suorganizacija uz VMO Srdoči) obilježiti brojnim 
aktivnostima i završnom feštom i druženjem na i oko sportskih terena kod OŠ Srdoči. Vijećnici su se 
osvrnuli i na prijedlog termina održavanja ovogodišnje Ekološke akcije. Prijedlog je subota, 30. rujna 
a detalji će se naknadno dogovoriti s nadležnima, Upravnim odjelom za komunalni sustav i promet i 
KD Čistoća. Za sve sudionike akcije osigurat će se radne rukavice i topli obrok. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i dogovorili okvir 
suorganizacijskog dijela Križevice te održavanja Ekološke akcije na Grbcima. 
 
AD 3 
 
Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o nadolazećim radovima realizacije novih slivnih rešetki i 
upojnih bunara u ulicama Diračje i Dalmatinskoj sukladno planu – usvojenim stavkama komunalnih 
prioriteta MO Grbci za 2023. godinu. Na ovu temu održan je i terenski sastanak s nadležnima te su 
obavljeni razgovori s građanima navedenih ulica. Predmetni radovi trebali bi se realizirati tokom 
mjeseca rujna. Uz navedeno nadležne, TD Rijeka plus zamolit će se i čišćenje slivnih rešetki i upojnog 
bunara u odvojku Dražičke ulice u blizini košarkaškog igrališta i k.br. 6. Gđa. Matak Radoš predložila 
je da se na terenski sastanak pozovu djelatnici TD Rijeka plus – službe prometa kako bi se na terenu 
obišle i prokomentirale problematične prometne lokacije na Grbcima te pokušalo pronaći adekvatna 
rješenja uz dodatne informacije te lokacije koje su utvrđene planom – ostale stavke po komunalnim 
prioritetima MO Grbci za 2023. godinu, prvenstveno izvedba postojeće pješačkog prijelaza u Ulici 
Marije Grbac prije spoja s Dražičkom ulicom u crvenu termoplastiku.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
AD 4 
  
4.1. Gđa. Matak Radoš predložila je da se nadležnim upravnim odjelima dostavi požurnica radi 
dostave informacija – uvida u Idejni projekt za građenje spoja Dražičke ulice s Ulicom Tina Ujevića te 
zamolba za prijedlogom termina i prisustvom na planiranom zboru građana Mjesnog odbora Grbci na 
temu spoja Dražičke ulice i Ulice Tina Ujevića. 
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Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili s gđom. Matak Radoš. Ukoliko bude potrebno 
predstavnici MO Grbci rado će se odazvati i sastanku na navedene teme radi nastavka 
komunikacije i suradnje. 
 
4.2. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO inofrmirali su vijećnike kako je uočavanjem na terenu nadležnima, 
TD Rijeka plus prijavljena informacija i potreba za pravilnim okretanjem – namještanjem postojećeg 
prometnog ogledala na spoju Ulica Marije Grbac i Košićevac. Od zadnje sjednice povremene su bile i 
pojave komunalnog nereda u naselju koje su odmah prijavljene nadležnima sa zamolbom za 
službenim postupanjem. Po zamolbi građana nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i 
promet dostavljene su informacije i prijedlog za uvrštavanjem ulica Marije Grbac i Crikveničke u plan 
prilikom sljedećeg provođenja mjera zaprašivanja komaraca na području Grada Rijeke. U sklopu 
tekuće prometne problematike nadležnoj policijskoj postaji Rijeka dostavljene su informacije o velikoj 
buci tokom noćnih sati – “divljanja” motorima u cijelom naselju te se zamolilo za dodatnu pozornost na 
ovu problematiku tijekom večernjih i noćnih sati. Vijećnici su ukratko prokomentirali situaciju zaraslog 
zelenila i živice u dijelu Ulice Marije Grbac. Kako u ponedjeljak, 4. rujna počinje nova školska godina 
pozornost će se obratiti na zaraslo zelenilo i po potrebi reagirati prema nadležnima. Gđa. Matak Radoš 
informirala je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi građana na završne radove asfaltiranja nakon prekopa 
dijela Dražičke ulice prema spoju s Ulicom Marije Grbac. MO Grbci u komunikaciji je s nadležnima, 
prema potrebi će se reagirati a potrebni radovi sanacije i asfaltiranja trebali bi se izvesti u najkraćem 
mogućem roku. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je na terenu uočen nedostatak 
sigurnosnog stupića na kraju Dražičke ulice prema rekreativnoj-fitness zoni. Od nadležnog Upravnog 
odjela za komunalni sustav i promet zatražena je ponovna postava sigurnosnog stupića kako bi se 
onemogućio prilaz vozilima zelenoj površini i stvaranje komunalnog nereda. Gđa. Matak Radoš 
nadovezala se na istu lokaciju – kraj Dražičke ulice prema rekreatvinoj-fitness zoni te uočene iscrtane 
plave oznake na kolniku. KD VIK Rijeka zamolit će se očitovanje o temi. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije i jednoglasno se složili oko navedenog. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
       Predsjednica VMO Grbci  
          Katarina Matak Radoš 

 


